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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:222 Utvärderingar av säkerhetszoner

Dagens Nyheter har granskat hur polismyndigheten i region Öst har utvärderat 
säkerhetszonen i Norrköping. Interna mejl som tidningen har begärt ut visar att 
utvärderingen har varit oerhört känslig. Flera på polismyndigheten uppges ha 
varit oroliga för att utvärderingen skulle visa på ett kritiskt anslag gällande 
effekten av säkerhetszonen. Oron ska ha berott på att rapporten uppges beskriva 
att säkerhetszonen har haft en mycket begränsad påverkan på kriminaliteten.

Det allra mest anmärkningsvärda var att utvärderingen skickades till 
registratorn i polisregion Öst för att diarieföras men att den sedan på 
rättsavdelningens initiativ skulle dras tillbaka. Det är en mycket ovanlig åtgärd.

Eftersom utvärdering av säkerhetszonernas effekter verkar vara en väldigt 
känslig fråga blir det än mer angeläget att regeringen kan säkra att den större 
utvärdering som ska göras av lagstiftningen framöver görs på ett gediget och 
korrekt sätt. Det kan exempelvis inte finnas några informella direktiv om att 
kritiska anslag ska utgå.

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga till justitieminister Gunnar 
Strömmer:

 

Kommer ministern att verka för att utvärderingar av säkerhetszoner framöver 
utförs på allsidiga, transparenta och vetenskapliga sätt?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-17
Besvaras senast
2024-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


